



Addendum 2

Date: February 2, 2021

Project: Uninterruptible Power Supply (UPS) System – Guelph Research and Development Centre

La version française se trouve à la page suivante

Bidders must make sure that their bids are based on the latest version of the tender documents published and take into consideration the following amendments and information, including any information provided on amendments or Q&A previously published for this project.

Bidders that do not comply with this requirement will be discarded.

Appendix B – Special Instructions to bidder – SI03 **NON-MANDATORY SITE VISIT:**

REPLACE:

“There will be a site visit on Wednesday, February 3, 2021 between 9:30 AM (EST) and 12:00 Noon (EST)”

BY

“There will be a site visit on Wednesday, February 3, 2021 between 9:30 AM (EST) and 12:00 Noon (EST) or Friday, February 5, 2021”

All other terms and conditions remain the same



Addenda 2

Date: 2 février 2021

Projet: Système d'alimentation électrique sans coupure (UPS) – Centre de recherche et de développement de Guelph

The English version is on the previous page.

Les soumissionnaires doivent s'assurer que leurs propositions soient basées sur la version la plus récente des documents de soumission publiés et prennent en considération les informations ci-dessous, incluant toute information déjà publiée lors des amendements ou Q&Rs antérieurs.

Les propositions ne respectant pas cette exigence seront rejetées.

Annexe B – Instructions particulières à l'intention des soumissionnaires - IP03 VISITE **FACULTATIVE DES LIEUX :**

REPLACER :

« Une visite des lieux aura lieu le mercredi, 3 février, 2021 entre 9h30 et midi (HNE) »

PAR :

« Une visite des lieux aura lieu le mercredi, 3 février, 2021 entre 9h30 et midi (HNE) ou le vendredi, 5 février 2021 »

Toutes les autres conditions et exigences demeurent inchangées.